
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 2. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 137
I forlængelse af bl.a. afsløringen af de ringe forhold på Plejecenteret Toftebo i
Gribskov Kommune, omtalt i artiklen ”Voldsom kritik af plejecenter” bragt i
Frederiksborg Amts Avis den 1. november 2017, bedes ministeren oplyse,
hvordan kvaliteten og behandlingen i den kommunale del af det nære og sam-
menhængende sundhedsvæsen fremadrettet sikres i takt med at borgerne
udskrives hurtigere og behandlingen og større dele genoptræningen som føl-
ge af opgaveglidningen ryger ud til kommunerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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